

## Noboru Motomura – Commission C1

### Biography

**Prof. Noboru Motomura** holds a Ph.D. (1995) and an M.D (1985) from the Kyoto Prefectural University of Medicine.

Having practiced within various establishments, before finally going on to be Professor and Chairman of the University of Toho, Sakura Medical Center, Department of Cardiovascular Surgery, Prof. Motomura's work has focused particularly on cardiovascular surgeries in relation to the fields of cryomedicine and cryobiology.

He is an active figure in many professional societies such as the Asian Society for Cardiovascular and Thoracic Surgery (Assistant Secretary-General), as well as a member of the International Society of Heart and Lung Transplantation and the Society for Cryobiology.

Prof. Motomura has been an invited lecturer for many international meetings across the globe and is the author of numerous publications on cryobiology and cryopreservation.

### Biographie

**Le Professeur Noboru Motomura** est titulaire d'un doctorat (1995) et d'une maîtrise (1985) obtenus à l'Université de Médecine Préfectorale de Kyoto.

Ayant exercé dans différents établissements avant de finalement devenir Professeur et Président du Département de Chirurgie Cardio-vasculaire du Centre Médical de Sakura de l'Université de Toho, le travail du Professeur Motomura s'est principalement concentré sur la chirurgie cardio-vasculaire en relation avec les domaines de la cryomédecine et de la cryobiologie.

C'est un membre actif dans de nombreuses sociétés professionnelles, telles que la Société Asiatique pour la Chirurgie Cardio-vasculaire et Thoracique (assistant Secrétaire Général), ainsi qu'un membre de la Société Internationale de Transplantation Cardiaque et Pulmonaire et de la Société de Cryobiologie.

Invité comme conférencier lors de nombreuses rencontres internationales dans le monde entier, le Professeur Motomura est l'auteur de nombreuses publications en cryobiologie et en cryoconservation.